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Deze zal niet voor mij bestemd zijn? Maar voor de andere

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberrycom)

Van:[NESEBERETivinvws.ol>
Datum: zater 26 sep. 2020 10:28 AM

Aan: <EEEECI@ minbzk o>
Onderwerp: FW: Problemen personele bezetting supermarkten

Ter info

var:IEE) EEE e vir.

Verzonden: zaterdag 26 september 2020 10:08

Aan: )

J —
EENeo minvws. >;ITIIEEN

@minvws.nl>; ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Problemen personele bezetting supermarkten

toi INEXECN
Ik heb idd goed contact gehad met

Z.0als we hebben afgesproken heb ik na mijn eerste contact en de eerste brief onze afspraken even op de mail gezet. Die

kan ik je nog even nasturen naar je, weet niet meer of ik je in de cc had gezet.
Daarna heeft [EEE dus nog een brief gestuurd en ook daar heb ik met hem contact over gehad. Dat was de week waarin

wij besloten over de voorrangsregeling. Ik heb daarover mets op papier gezet omdat we nog aan het beslissen waren

welke groepen voorrang kregen. MetEfEheb ik hierover nader contact gehad. ook [EEE is op hoogte.
Voor[iEEwas het een teleurstelling dat zi) niet bij de voorrangsgroepen behoorden maar ik heb uitgelegd dat ook andere

vitale beroepen zoals politie er niet bij horen. Hun punt is dat sommige vitale beroepen ook thuis kunnen werken zoals

leraren en supermarktmedewerkers niet. Ze zijn bang dat er op een gegeven moment weer gehamsterd wordt.

Of contact op ministerieel niveau al nodig is, is Miss goed even zelf te checken door contact van jou met[BEE] Hoewel de

druk groot 1s bij hen, 1s het gesprek goed te voeren.

Wat ik heel netjes vind is dat zij bij de voorrangsregeling zoals afgesproken niet openbaar allerlei dingen hebben gedaan.

or BE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 25 sep. 2020 12:36 PM

minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: Problemen personele bezetting supermarkten

Graag breng ik, nogmaals maar met klem, onze brief aan Rutte en De Jonge bij jou onder de aandacht.

Wij hebben hier een algemeen en anoniem antwoord van de afdeling publieksvoorlichting van VWS ontvangen. lk heb over onze
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noodkreet ook gesproken met FEZen ook afgesproken dat we de lijnen kort houden en elkaar informeren als dat nodig is.

Dat is nu.

Wij hebben gisteren in de CBL-bestuursvergadering uitgebreid over de coronacrisis gesproken. Groot punt van zorg zijn de

oplopende verzuimcijfers als gevolg van quarantaine door BCO en wachten op test(resultaten).
Het normale verzuim in deze periode van het jaar is ongeveer 5%. Daar komt nu het buitengewoon verlof als gevolg van testen op

corona bij verkoudheidsverschijnselen en wachten op de testresultaten en de quarantaineverplichting uit BCO bovenop. Wij zien

deze vorm van verzuim en buitengewoon verlof wekelijks met tienden van procentpunten oplopen. Bij een totaal verzuim van 10%

kunnen supermarkten de planning niet meer rond krijgen. Wij naderen dit punt met forse schreden. De gevolgen zijn dat winkels

eerder moeten sluiten en mogelijk zelfs helemaal niet kunnen openen door gebrek aan voldoende personeel. Nu wordt met kunst

en vliegwerk een minimale bezetting geregeld door personeel uit andere winkels of regio’s in te zetten maar ook deze

noodoplossing kunnen we niet oneindig volhouden.

De consequenties zijn dus drastisch als de huidige trend doorzet.

De situatie is niet vergelijkbaar met die van het voorjaar omdat toen mensen in cruciale beroepen door konden werken met

verkoudheidsverschijnselen (zonder koorts). De druk op medewerkers is hoog. Wij zien helaas geen verbeteringen in het sneller

kunnen testen.

Vandaar nu onze noodoproep aan VWS.

Wij hebben ons niet geschaard in de rij van sectoren die publiekelijk de alarmbel luiden. Dat wil echter niet zeggen dat wij geen

problemen hebben en grotere problemen voorzien. Wij zien het de verkeerde kant op gaan.

lk denk dat het goed is als onze voorzitter contact heeft met de Minister. Dat kan kort zijn met onze brief als aanleiding.

Supermarkten moeten Nederland van voedsel voorzien en zullen ook de komende maanden onder hoogspanning staan om weer

een extra prestatie te leveren. Een contactmoment met Hugo de Jonge enEEzeer gewenst en wij hopen dat we de

oplopende problematiek en de positie, rol en verwachtingen van de supermarkten voor de samenleving middels een persoonlijk

contact goed onder de aandacht kunnen brengen.

Graag hoor ik van je.

Met vriendelijke groet,


